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Bilag 2 
Meddelelser fra ledelsen 

Skolebestyrelsesmødet d. 18. september 2019 

 

 

Mødet med direktørerne d. 21. juni gav ikke tilsagn om, hvornår Bavnehøj står for tur i forhold til 
helhedsrenovering. I det dokument, der blev sendt ud, er 2022 nævnt, men da der kan komme akutte 
sager, kan vi ikke helt regne med dette tidspunkt. Der kan selvfølgelig også ske det, at København kan få 
lov til at øge udgifterne til byggeri. Det vil afhænge af bl.a. ny regerings evt. beslutninger d.a. eller, at vi 
kommer lidt frem i køen grundet SB og Elevrådets arbejde. (Det sidste er mit optimistiske håb) 

På mødet talte vi om særligt vigtige prioriteringer, hvis kommunen skulle have midler, der ikke er brugt 
(altså til småtiltag, ikke renovering) 

Her var baderum, h/ d lokale samt toiletter på Børneborgen prioriteret først. Arkitekten vil komme i 
denne uge og se på fysik/ kemi vedr. Klage over dårlig ventilation.  

Opfølgning: Der er foretaget reparationer i forhold til baderum og fysik/kemilokalet er gennemgået for 
lugtgener. Kloakrør ved Børneborgens toiletter er spulet og elektrisk håndtørre opsat. 

Skolen modtager snarest udkast til kavlitetsrapport. Skolebstyrelsen skal som vanligt have denne 
gennemgået og har også mulighed for at komme med kommentarer. Kvalitetsrapporten bliver sat på 
dagsordene kommende SB-møde 

Fællesskabs – og mangfoldighedsplanen er næsten færdig. Vi mangler Børneborgens beskrivelser. 

Planen bliver lagt på skolens hjemmeside. 

Uge 43 går vi over til AULA. Der vil blive etableret forskellige workshops i den forbindelse, så vi sikrer os, 
at alle kommer på. Docendo bliver en del af AULA. Der er sendt materiale ud på intra vedr. AULA og 
tilgang dertil 

 
 


